
 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 12. september 2016 stillet følgende 

spørgsmål nr. 950 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.  

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Flemming Møller Mortensen (S). 

 

Spørgsmål nr. 950:  
”Hvad er baggrunden for, at flere regioner har valgt at lade de lokale apoteker 
frem for sygehusene stå for vederlagsfri udlevering til borgere af MRSA-medicin 
og tilhørende behandlingspakker til behandling af bærere af visse resistente 
bakterier?” 
 

Svar: 

Jeg vil til brug for min besvarelse af spørgsmålet indhente bidrag fra Danske Regioner 

og forventer at kunne besvare spørgsmålet endeligt ultimo oktober. 
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